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Abstract (en)
[origin: WO8300920A1] The apparatus for estimating the shots on a target is provided with two optical sensors (1, 3). One sensor is held at a
fixed location of the trajectory of a target and allows the apparatus to determine the distance from the hole to the center of the target in the moving
direction of the target (18). The other sensor is fixed to a transversal slide (38) which is movable perpendicularly to the moving direction of the target
and measures the distance from the hole to the center of the target in a transversal direction. The two distance vectors are added vectorially by
an appropriate calculator and multiplied by a rating factor. The result of the measurement may then be indicated as one tenth of a ring, printed or
supplied to an information processing unit.

Abstract (fr)
L'appareil pour évaluer les coups sur une cible présente deux détecteurs optiques (1, 3). L'un est maintenu dans un endroit fixe de la trajectoire
d'une cible et permet à l'appareil de déterminer la distance du trou au centre de la cible dans le sens de déplacement de la cible (18). L'autre
détecteur est fixé à une glissière transversale (38) qui est mobile perpendiculairement à la direction de déplacement de la cible et mesure la
distance du trou au centre de la cible dans une direction transversale. Les deux vecteurs de distance sont additionnés vectoriellement par un
calculateur adéquat et multipliés par un facteur d'étalonnage. Le résultat de la mesure peut alors être indiqué sous la forme d'un dixième d'anneau,
imprimé ou fourni à une installation de traitement de l'information.
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